
Insuportabila  singurătate  a
actorului. Gala HOP!
22 iunie 2018 8:53

Dacă vreți să intrați în atmosfera celor 4 zile de concurs de
la Gala HOP, să suprindeți frânturi din trăirile și pasiunile
actorilor tineri, să descoperiți rolul formator al oamenilor
din jur care le îndrumă pașii, ceea ce-i frământă și cum se
regăsesc în imensa și, uneori, necunoscuta lume a teatrului,
vă recomandăm să urmăriți cele 47 de minute ale documentarului
produs de Televiziunea Română prin Casa de Producție a TVR,
INSUPORTABILA SINGURĂTATE A ACTORULUI.

Documentarul prezintă o serie de micro-portrete ale tinerilor
actori aflați în concurs anul trecut, în exercițiul care aduce
pe scenă variantele proprii de a trăi în SINGURĂTATE. Căci
tema  Galei  HOP  2017  a  fost:  SINGURĂTATE  –  Suportabila
singurătate  a  fiinţei  la  A.P.Cehov.

Absolvenții școlilor de teatru au luat parte la o întâlnire cu
propria ființă, la o confruntare cu propria singurătate de pe
scenă. Ce a ieșit, cu vise și sfâșieri, cu iubiri și poezie, a
devenit  o  joacă  de-a  Cehov,  o  joacă  de-a  noi  înșine.
Documentarul,  care  parafrazează  tema  concursului  –
„Insuportabila singurătate a actorului”, invită publicul să îi
urmeze pe acești tineri la un joc pe scândură, pe acoperișuri
și în sala de teatru, în căutarea răspunsurilor eterne.

Datele de difuzare a documentarului „Insuportabila singurătate
a actorului”:

Duminică, 24 iunie, ora 14.30 pe TVR Moldova 

Duminică, 24 iunie, ora 18.00 pe TVR Internațional
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Despre film, directorul artistic al Galei Tânărului Actor HOP,
actorul și pedagogul Miklós Bács, spune: „Se apropie foarte
mult de ceea ce mi-aș fi dorit de la Gala HOP: îi pune în
evidență pe tinerii actori, cu bunele și relele lor; arată ca
un adevărat laborator; redă spiritul de creație și muncă, nu
festivismul; arată adâncimile și nu suprafața; mărturisește
despre  nedisimulata  legătură  dintre  generațiile  de  artiști
(momentul premierei!) și, nu în ultimul rând, pune întrebări
despre această meserie și viitorul ei.”

*

Insuportabila singurătate a actorului. Gala HOP, Costinești
2017

Echipa TVR:

Realizator: Ada-Maria Ichim

Director imagine: Florin Miricioiu

Operatori imagine: Claudiu Petringenaru, Dan Gheorghe, Adrian
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Sunet: Ionuț Popescu
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Au  fost  finalizate
negocierile  privind
contractul  de  asociere  cu
Damen
22 iunie 2018 8:53

Comunicat de presă

Ministerul Economiei a finalizat negocierile pentru contractul
de asociere cu Damen. Adunarea Generală a SN 2 Mai va aproba
termenii și condițiile asocierii.
Comisia  de  negociere  alcătuită  din  reprezentanți  ai
Ministerului Economiei și ai Șantierului Naval 2 Mai SA (SN 2
Mai) a finalizat negocierile pentru contractul de asociere cu
Damen Shipyards Group (Damen), urmând ca Adunarea Generală
Extraordinară a Acționarilor a SN 2 Mai să aprobe termenii și
condițiile asocierii cu partenerii olandezi de la Damen.
În  cursul  acestei  săptămâni,  Ministrul  Economiei,  Dănuț
Andrușcă, a semnat raportul final de negociere dintre partea
română și reprezentanții companiei olandeze Damen referitor la
contractul de transfer de acțiuni și vânzare de creanțe și la
contractul de asociere care reglementează condițiile în care
se va organiza și va funcționa Santierul DMHI Mangalia (care
urmează  să-și  schimbe  denumirea  după  implementarea
documentelor tranzacției). Ministrul Dănuț Andrușcă a informat
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Guvernul României referitor la finalizarea negocierilor.
Aprobarea termenilor și condițiilor asocierii dintre SN 2 Mai
si  partenerii  olandezi  de  la  Damen  reprezintă  cel  mai
important pas făcut de partea română în vederea finalizării
tranzacției care vizează Șantierul DMHI Mangalia.
Negocierile laborioase privind termenii și condițiile în care
va  funcționa  societatea  mixtă  (româno-olandeză),  precum  și
cele privind contractul de transfer de acțiuni și vânzare de
creanțe s-au întins pe parcursul a aproape trei luni. Comisia
de  negociere,  care  a  reprezentat  partea  română  în  aceste
negocieri,  a  fost  alcătuită  din  economiști  și  juriști  ai
Ministerului  Economiei  și  ai  Departamentului  pentru
Privatizare și Administrare a Participațiilor Statului, fiind
asistată  pe  parcursul  întregului  proces  de  către  S.P.R.L.
Mocanu și Asociații, în calitate de consultant juridic.
“Aprobarea  de  către  SN  2  Mai  a  termenilor  și  condițiilor
asocierii cu Damen reprezintă intrarea în linie dreaptă a
acestei  tranzacții.  Atât  eu,  cât  și  reprezentanții
Ministerului  Economiei  am  purtat  numeroase  și  îndelungate
discuții cu partenerii olandezi pentru a ne asigura de trei
lucruri importante: În primul rând, că statul român nu va
ajunge niciodată să-și diminueze participația majoritară la
Șantierul DMHI Mangalia; în al doilea rând, că forța de muncă
calificată nu va fi supusă restructurărilor; în al treilea
rând, că, învățând din greșelile
trecutului, noua asociere româno-olandeză este așezată pe baze
solide și sustenabile”, a declarat Ministrul Economiei, Dănuț
Andrușcă.
MINISTERUL ECONOMIEI



Avarie RAJA la Lumina
22 iunie 2018 8:53
 

Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  la  conducta  de
alimentare cu apă cu diametrul de 100 mm, de la intersecția
str. Belșugului cu str. Morii, din localitatea Lumina, RAJA SA
a fost nevoită să întrerupă furnizarea de apă potabilă astăzi,
21 iunie 2018, în intervalul orar 19,00-22,00.
Sunt afectați de lipsa apei consumatorii de pe străzile Morii,
Belșugului,  Islazului,  Decebal,  Ștefan  cel  Mare  și  Mihai
Viteazul.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei și reluarea furnizării apei, în cel mai scurt timp.

Pentru remedierea unei avarii
RAJA,  s-a  oprit  apa  în
localitatea Ovidiu
22 iunie 2018 8:53
 

Pentru remedierea unei avarii la magistrala de alimentare cu
apă , SC RAJA SA a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei
potabile astăzi, 21 iunie 2018, în intervalul orar 17,00 –
21,00. Sunt afectați toti consumatorii de pe partea dreaptă
din  localitatea  Ovidiu,  pe  sensul  de  mers  către  Mihail
Kogălniceanu.
Ne cerem scuze față de abonații afectați de această lucrare și
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îi  asiguram  că  echipele  de  intervenție  fac  tot  posibilul
pentru finalizarea reparațiilor și reluarea furnizării apei
potabile în cel mai scurt timp.

A început demolarea barăcilor
22 iunie 2018 8:53

Comunicat de presă

Primăria Mangalia a demolat, în cursul zilei de joi, o clădire
insalubră, de la marginea cartierului de case al orașului,
unde, până de curând, au locuit persoane fără adăpost sau
forme legale. Locuitorii orașului au reclamat, în repetate
rânduri, că în acele barăci cu risc de prăbușire se adăpostesc
diverși indivizi, proveniți din alte zone ale țării, care au
venit  în  Mangalia  pentru  a  comite  furturi,  tâlhării  sau
spargeri de locuințe. Încă de acum doi ani, primarul Radu
Cristian a luat decizia demolării acelor barăci, în condițiile
legii. „Toți cei care locuiesc acolo și au un loc de muncă, au
actele în regulă și duc copiii la școală vor primi locuințe
sociale în alte imobile ale municipalității. Ceilalți, însă,
care au venit în Mangalia să fure și să spargă case, nu mai
sunt bineveniți în orașul nostru și trebuie să se întoarcă de
unde au venit”, a declarat edilul urbei. Radu Cristian a mai
spus  că  procedura  de  demolare  a  durat  mult,  din  cauza
procedurilor legale de aplicare a executărilor judecătorești.
„Acum, avem documentația pentru toate barăcile de la marginea
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cartierului de case. Am demolat-o pe prima și vom continua și
cu celelalte patru, pe măsură ce vom obține aprobarea CL”, a
explicat  primarul.  El  a  mai  spus  că  întreaga  zonă  va  fi
curațată  și  igienizată,  terenul  urmând  a  fi  utilizat  în
interesul comunității. În imobilul demolat joi au locuit 16
familii,  care  au  fost  evacuate  în  ultimii  doi  ani  pentru
datoriile acumulate la utilități și chirie sau care au locuit
aici fără forme legale. Procedura de evacuare a parcurs toate
etapele  specifice  și  s-a  realizat  în  baza  unor  hotărâri
judecătoreşti cu titlu executoriu. În zona respectivă, există
mai multe clădiri de același tip, locuite de persoane fără
documente de identitate sau care refuză plata utilităților. În
baza deciziilor instanței, evacuările continuă, iar clădirile
insalubre vor fi demolate.

CL Mangalia a aprobat Planul
de Mobilitate Urbană
22 iunie 2018 8:53

Comunicat de presa

Consiliul Local Mangalia a aprobat, într-o ședință de îndată,
mai  multe  proiecte  de  hotărâre,  care  vizează  Planul  de
Mobilitate  Urbană  Durabilă  (PMUD)  de  la  nivelul  orașului.
Astfel, consilierii locali au adoptat proiectul de hotărâre
privind  documentația  tehnico-economică  (faza  DALI)  și
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indicatorii tehnico-economici aferenți PMUD, privind nevoia de
mobilitate  urbană  referitoare  la  transportul  public,
transportul  nemotorizat,  treansportul  electric,  siguranța
rutieră,  etc.  Proiectul  va  fi  realizat  prin  contractarea
fondurilor europene – POR 2014-2020. Obiectivul Specific 3.2 –
Reducerea emisiilor de carbon în zonele urbane, bazate pe
PMUD.  Conform  documentației  tehnice,  lucrările  care  fac
obiectul PMUD se referă la lucrări de modernizarea străzilor
și  aleilor  pietonale  în  deplină  siguranță  și  confort,
amenajarea unei zone pietonale și a pistelor de biciclete,
amenajarea alveolelor pentru stațiile de autobuz, precum și
semnalizarea corespunzătoare a acestora, atât pe orizontală,
cât și pe verticală, pe traseul mijloacelor de transport în
comun. Intervențiile în cadrul proiectului mai vizează lucrări
de  refacere  a  spațiilor  verzi,  trotuare,  amenajarea  unei
parcări de tip Park&Ride în stațiunea Cap-Aurora, cu sistem de
iluminat modern și semnalizare corespunzătoare pentru acest
tip  de  parcare,  dar  și  pentru  faleza  din  stațiune.  Alte
intervenții  presupun  amenajarea  stațiilor  de  autobuz,  a
mobilierului  urban,  care  va  fi  amplasat  pe  străzile:  1
Decembrie 1918 și Ștefan cel Mare, pe Șos. Constanței, precum
și  în  zonele:  Gară,  Rozelor,  Saturn.  În  aceeași  ședință,
aleșii locali au mai votat și proiectul de hotărâre privind
Studiul de Fezabilitate și indicatorii tehnico-economici ai
obiectivului  de  investiții  ”Construire  depou  Autobuze
Electrice”,  aferent  PMUD.  Potrivit  documentului,  va  fi
construită o hală de reparații, întreținere și mentenanță a
vehiculelor achiziționate în cadrul proiectului, care vor fi
utilizate pentru transportul în comun. Totodată, va fi creată
și  o  hală  unde  se  vor  încărca  bateriile  electrice  ale
autobuzelor. Prin aceste proiecte, municipalitatea contribuie
la  dezvoltarea  unui  sistem  de  transport  public  electric,
eficient  și  accesibil  locuitorilor  orașului,  reducând,
totodată, poluarea aerului și poluarea fonică în municipiul
Mangalia.



Într-o  Mangalie  rece  și
indiferentă,  angajații
Șantierului  Naval  Mangalia
și-au  strigat  disperarea  la
mitingul de protest organizat
de sindicat (foto, video)
22 iunie 2018 8:53

Puțin peste 400 de angajați ai Șantierului Naval Mangalia și
cetățeni ai urbei au participat miercuri, începând cu orele
17.30,  în  Piața  Republicii,  la  protestul  organizat  de
conducerea Sindicatului Liber Navalistul, reprezentat de către
Laurențiu  Gobeajă,  președinte  și  Eugen  Arsenie,
vicepreședinte. De asemenea, ca și la mitingul din București,
a  participat  președintele  FNSLR  (Federația  Națională  a
Sindicatelor Libere din România), Florian Marin, care, prin
mesajul transmis, a animat mulțimea și i-a motivat să rămână
uniți și fermi pe poziție.

Deși aștepam să vedem Piața ticsită de lume, foarte puțini
cetățeni au venit la protest pentru a fi alături de navaliști,
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marea majoritate a locuitorilor preferând să stea la terase,
să se fâțâie aiurea cu mașinile sau să umple supermarket-
urile.

Rușine Mangaliei pasive, lașe, care așteaptă ca alții să-i
rezolve  problemele,  căreia  nu-i  pasă  decât  de  propriile
interese. Dacă șantierul va avea lacăt pe poartă, aceeași
Mangalie indiferentă își va cunoaște sfârșitul! Iar dacă asta
se va întâmpla, va fi din cauza nepăsării!

Șantierul ne privește pe toți, este singurul care susține din
punct de vedere economico-financiar municipiul și localitățile
învecinate, și are nevoie de sprijin, deoarece de mai bine de
6 luni se zbate între viață și moarte.

De  altfel,  scopul  organizării  celui  de-al  doilea  protest
(primul fiind organizat în fața Ministerului Economiei pe 22
martie) îl reprezintă amânarea parafării tranzacției dintre SN
2 Mai și Damen.

Liderul de sindicat, Laurențiu Gobeajă a declarat că, astăzi,
s-a întâlnit la sediul SN 2 Mai, nu la șantier unde ar fi fost
normal, cu o delegație de la Ministerul Economiei. Era logic
ca  reprezentanții  ministerului  să  vadă  la  fața  locului
situația dramatică a șantierului, volumul extrem de redus de
lucru, atmosfera fantomatică, dar au preferat să meargă la
sediul SN 2 Mai al cărui rol în rezolvarea crizei a fost
foarte  palid.  ”Membrii  delegației  ne-au  prezentat  raportul
final al comisiei de negociere cu olandezii și ne-au asigurat
că vineri, 22 iunie, în cadrul ședinței AGA, vor fi aprobate
condițiile de asociere dintre SN 2 Mai și Damen. Urmează apoi
adevăratele  negocieri  privind  cesionarea  celor  2  procente
statului român pentru a deveni acționar majoritar și abia după
aceea discuțiile despre creșterile noastre salariale pe care
le așteptăm de 3 ani. Solicitările noastre sunt aceleași, vrem
să  avem  salarii  care  să  ne  asigure  un  trai  decent,  nu
supraviețuirea, vrem să avem de muncă pentru a nu nevoiți să
plecăm din țară. Dacă nici pe 22 iunie nu se va concretiza



tranzacția, vom începe demersurile pentru organizarea unui nou
protest la București, în fața Ministerului Economiei, pe 28
iunie”, a declarat liderul de sindicat Laurențiu Gobeajă.

Pe de altă parte, vicepreședintele sindicatului, Eugen Arsenie
i-a îndemnat pe salariații șantierului să rămână uniți, să nu
se lase influențați de presiuni și să-și urmeze crezul.

Într-un  an,  angajații  au  făcut  peste  1  milion  de  ore
suplimentare, iar efectul produs a constat  atât în navele pe
care  le-au  construit  sau  reparat,  cât  și  în  șubrezirea
sănătății.

”Redați-ne speranța, altfel o căutăm în Franța”, ”Ne chinuie
statul degeaba”, ”În șantier cântă cucu, mult nu mai avem de
lucru”,  ”Aș  sta  acasă,  dar  banca  nu  mă  lasă”,  ”Salvați
Șantierul,  Salvați  Mangalia”sunt  câteva  dintre  mesajele
transmise de către protestatari autorităților care bâjbâie în
hățișul birocratic rezolvarea crizei fără precedent a DMHI din
noiembrie 2017 până în prezent.

Sindicaliștii  au  promis  că  nu  se  vor  opri,  deoarece  au
așteptat mult prea mult, astfel că vor urmări atent ceea ce se
va  întâmpla  zilele  următoare,  iar  dacă  apele  nu  se  vor
limpezi, vor merge, din nou, să protesteze în Capitală.
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Avarie  RAJA  în  localitatea
Corbu
22 iunie 2018 8:53
Pentru remedierea unei avarii la conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 100 mm, de pe strada Vasile Sasu din
localitatea  Corbu,  RAJA  SA  a  fost  nevoită  să  întrerupă
furnizarea apei potabile astăzi, 20 iunie 2018, în intervalul
orar 13,00 – 16,00.

Sunt afectați de lipsa apei potabile toți consumatorii din
localitate.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonatilor  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei, în cel mai scurt tim

 

Angajări  la  SC  GOLDTERM
MANGALIA S.A.!
22 iunie 2018 8:53
Compania GOLDTERM MANGALIA S.A., specializată în producerea și
furnizarea de energie termică și apă caldă menajeră, oferă
spre ocupare două posturi de INGINER și un post de LUCRĂTOR
COMERCIAL.

Cerintele candidatilor pentru INGINER:
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–  Studii  superioare  in  profil  mecanic,  electromecanic,
instalatii sanitare si termice, constructii

– Experienta pe o pozitie similara constituie un avantaj

– Experienta in Achizitii Publice constituie un avantaj

–  Capacitate  de  organizare  si  planificare  a  activitatilor
curente

Cerintele candidatului pentru LUCRATOR COMERCIAL:

– Studii medii/superioare

– Experienta pe o pozitie similara constituie un avantaj

– Cunoasterea in detaliu a pachetului Microsoft Office

– Personalitate dinamica, comunicativa, organizata, analitica.

Candidatii  interesati  pot  trimite  un  CURRICULUM  VITAE  la
numarul de fax 0241/740762 ,  la urmatoarea adresa de e-mail
office@goldterm.ro,  sau  la Secretariatul societatii aflat in
Localitatea Mangalia, str. Vanatori, nr.1.

Toate CV-urile vor fi analizate cu obiectivitate.

Pentru alte detalii va rugam sa ne contactati la numarul de
telefon 0241/740761 sau sa ne scrieti pe adresa de e-mail
office@goldterm.ro .

Elevii  care  au  susţinut
examenul  de  capacitate  au
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depus 994 de contestaţii la
nivelul întregului judeţ
22 iunie 2018 8:53
La  nivelul  județului  Constanța,  au  fost  depuse  994  de
contestații:

– 540 la disciplina Limba și Literatura Română;

– 454 la Matematică.

Rezultatele finale vor fi publicate sâmbătă, 23 iunie 2018.

Avarie RAJA la Agigea
22 iunie 2018 8:53
Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  la  conducta  de
alimentare cu apă, cu diametrul de 225 mm, de pe strada G.
Calboreanu din localitatea Agigea, RAJA SA a fost nevoită să
întrerupă furnizarea apei potabile astăzi, 20 iunie 2018, în
intervalul orar 09,30 – 14,00. Sunt afectați de lipsa apei
consumatorii din cartierul Dinu Cocea.

Ne cerem scuze față de abonații afectați de această avarie și
îi asigurăm că echipele noastre de intervenție vor face tot
posibilul pentru remedierea situației și reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.
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71,12 % dintre absolvenții de
clasa  a  VIII-a  au  obținut
medii  peste  5  la  Evaluarea
națională
22 iunie 2018 8:53
Inspectoratul Școlar Județean Constanța a centralizat situaţia
mediilor obţinute de absolvenţii clasei a VIII-a la Evaluarea
Naţională  2018,  înainte  de   soluţionarea
contestaţiilor. Conform datelor, 3.707  de elevi (71,12 %)  au
obținut  medii  peste  5,  respectiv   1.505  elevi,  medii  sub
5.00.  13 elevi au obținut media 10 (Liceul Teoretic „Ovidius”
– 5 elevi, Școala Gimnazială Nr. 29 „M. Viteazu” – 2 elevi;
Colegiul  Național  „Mircea  cel  Bătrân”  –  1  elev,  Școala
Gimnazială Spectrum – 1 elev, Școala Gimnazială Nr. 7 „Remus
Opreanu” – 1, Școala Gimnazială Nr.  12 „B.P. Hasdeu” – 1, 
Școala Gimnazială Nr. 40  „A. Vlaicu” – 1,  L. T. „Anghel
Saligny” Cernavodă – 1 elev).

Rezultatele de la Evaluarea națională pot fi consultate pe
site-ul  Ministerului  Educației  Naționale:
http://evaluare.edu.ro/

Proiect  de  extindere  a
Spitalului Municipal Mangalia
22 iunie 2018 8:53
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Comunicat de presă

Conducerea  Spitalului  Municipal  Mangalia  lucrează  la  un
proiect de extindere a unității medicale, prin mansardarea
pavilionului  central  (B),  cu  scopul  redimensionării  unor
secții  și  înființării  de  noi  cabinete  medicale.  Potrivit
reprezentanților  instituției,  activitatea  Secției  de
Neurologie poate fi optimizată, prin suplimentarea numărului
de paturi de la 15 la 25. Acest proiect va fi posibil prin
mansardarea clădirii și relocarea Secției de Neurologie în
spațiul nou creat. Tot acolo ar putea fi mutate mai multe
cabinete medicale, astfel încât, încăperile eliberate să fie
folosite  pentru  pacienți  sau  aparatură  medicală.  Un  alt
proiect  al  conducerii  spitalului  vizează  înființarea  unui
compartiment de hematologie, având în vedere patologia acestei
specializări,  care  este  destul  de  vastă,  cu  numeroase
solicitări, din partea pacienților. În prezent, se caută sursa
de finanțare pentru toate aceste proiecte, menite a dezvolta
activitatea Spitalului Municipal Mangalia, atât pe orizontală,
cât și pe verticală. Pentru dezvoltarea infrastructurii din
sănătate,  Primăria  Municipiului  Mangalia  caută  soluții
eficiente și de durată, astfel încât populația orașului să
aibă acces nemijlocit la o gamă largă de servicii medicale de
specialitate.  În  acest  sens,  autoritățile  locale  au  depus
documentația  pentru  construcția  unui  ambulatoriu  de
specialitate,  cu  fonduri  UE,  la  spitalul  din  localitate.
Conform  documentației  tehnice,  este  prevăzută  extinderea,
modernizarea și dotarea Ambulatoriului Spitalului Municipal.
Noul corp de clădire va fi o extindere a pavilionului B, cu
parter și două etaje, unde vor fi amenajate cabinete medicale
de specialitate. Valoarea maximă care poate fi accesată, din



fonduri UE, pentru acest proiect este de 2,3 milioane de euro.
Reprezentanții  spitalului  au  declarat  că  proiectul
mansardării, alături de cel al înființării unui ambulatoriu de
specialitate vor conduce la eficientizarea actului medical și
la  asigurarea  cadrului  necesar  unei  bune  îngrijiri  a
pacienților  cu  afecțiuni  diverse.

19 iunie 2018

Campanie  gratuită  de
sterilizare  pentru  câini  și
pisici
22 iunie 2018 8:53

Direcţia  Gospodărire  Urbană  şi  Servicii  de  Utilităţi
Publice din cadrul Primăriei Mangalia, în colaborare cu

Asociaţia pentru Supraveghere şi Protecţia Animalelor “IVETS”,
organizează,  în  perioada  2-6  iulie,  a.c.,  o  campanie  de
sterilizare  gratuită  pentru  câini  și  pisici,  precum  și
microcipare  şi  înregistrare  gratuită  pentru  câini.  Cei
interesaţi  pot  obţine  mai  multe  detalii  de  la  Biobaza
Mangalia,  Str.  Şerban  Cioculescu,  Nr.1.  De  asemenea,
programările se pot face la nr. de telefon: 0734.303.426 –
persoană de contact, Iulian Nicu.

Conform legilor în vigoare, după 1 ianuarie 2015, deţinătorii
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de câini sau pisici sunt OBLIGAŢI să le înregistreze şi să le
implanteze  microcipuri.  Potrivit  Normelor  privind
identificarea şi înregistrarea câinilor cu stăpân, cetăţenii
care nu îşi înregistrează animalele de companie riscă amenzi
cuprinse între 2.000 și 5.000 de lei.

Avarie  RAJA  pe  strada  Dr.
Ibrahim  Themo  din  orașul
Medgidia
22 iunie 2018 8:53
Pentru remedierea unei avarii la conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 150 mm, de pe strada Dr. Ibrahim Themo
din orașul Medgidia, SC RAJA SA a fost nevoită sa întrerupă
furnizarea apei potabile astăzi, 19 iunie 2018, în intervalul
orar 10,30 – 14,30. Sunt afectați de lipsa apei  consumatorii
blocurilor DC1-DC10 de pe str. Dumitru Chicoș, precum și cei
de pe str. Dr. Ibrahim Themo, Mărășești și Dorobanți.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților din zonele
afectate, pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.
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Posturi vacante la Polaris M
Holding!
22 iunie 2018 8:53
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Fiți alături de navaliști, la
protestul de astăzi! Arătați
că  vă  pasă  de  viitorul
Mangaliei,  de  viitorul
vostru!
22 iunie 2018 8:53

Astăzi,  între  orele  17.30  și
19.00,  va  avea  loc  protestul
inițiat  de  Sindicatul  Liber
Navalistul,  în  fața  Casei  de
Cultură.  Peste  600  de
sindicaliști  și-au  anunțat
prezența la manifestație. Sperăm
ca alături de ei să veniți voi

toți, cetățeni ai Mangaliei, conștienți de faptul că, fără
forța economică și socială ce o constituie șantierul naval,
orașul urmează să ajungă în colaps. Sute, mii de angajați ai
DMHI au luat calea pribegiei în ultimul an, plecând în țară
sau peste hotare, lăsându-și în urmă familiile. Sunt soții
voștri, copiii voștri, nepoții voștri. Este timpul ca Mangalia
să dea, poate pentru prima dată, dovadă de simț civic, să fie
unită  și  să  își  facă  auzit  glasul  până  la  București,  în
camerele -atât de – confortabile ale guvernanților, care, timp
de mai bine de jumătate de an, amână semnarea unui simplu
contract, de care depind viețile a mii de localnici!

Cei mai mulți dintre voi ați ales să rămâneți în casă în
momentele deosebit de grele prin care a trecut urbea pe care,
cel puțin pe rețelele de socializare, afirmați că o iubiți.
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Renunțați la lumea virtuală pentru o oră și ieșiți în piață!
Viitorul vostru depinde de viitorul șantierului: fiți alături
de navaliști în acțiunea de mâine!

Sindicatul Liber Navalistul: „În ziua protestului autobuzele
pe ruta DMHI – Gară de la orele 17.15 si 17.30 vor circula pe
urmaătorul traseu: DMHI – POŞTA VECHE – Sens – Gară – AdiMan
(participanții la protest vor coborî la stația “Poșta veche”
vis-a-vis de Profi).
Motivaţia acţiunii de protest:
– situaţia incertă şi ambiguă cu care ne confruntăm de peste 6
luni cauzată de tergiversarea negocierilor privind tranzacţia
pachetului majoritar de acţiuni al DMHI SA, fapt ce generează
o  nemulțumire  acerbă  în  rândul  salariaților  societății  la
adresa conducerii Ministerului Economiei dar și a Guvernului
României în general;
– amânarea în mod repetat a negocierilor colective privind
salarizarea și alte drepturi salariale având în vedere faptul
că în ultimii trei ani salariații DMHI nu au beneficiat de
creșteri salariale
În situația în care nu se vor aproba condițiile de asociere
dintre Șantierul Naval 2 Mai SA și Damen în cadrul ședinței
Adunării Generale Extraordinare a acționarilor din 21/22 iunie
2018, vom face demersurile necesare pentru organizarea unui
protest la Bucuresti în fața Ministerului Economiei, în data
de 28 iunie 2018 între orele 12:00 si 15:00”.

Peste 4000 de copii participă
la  Campionatul  Național  de
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Baby  și  Minibaschet  –
Mangalia 2018
22 iunie 2018 8:53

Federaţia Română de Baschet şi Primăria Municipiului Mangalia
organizează,  pentru  al  IV-lea  an  consecutiv,  Campionatul
Național  de  Baby  şi  Minibaschet  Banca  Transilvania  2018.
Evenimentul sportiv se desfăşoară, în perioada 18 iunie – 8
iulie, la Mangalia şi a reunit la startul competiţiei peste
4000 de copii de la cluburi din toată țară. Ca și în anii
precedenți,  evenimentul  a  debutat,  duminică  17  iunie,  cu
spectaculoasa paradă a micilor baschetbaliști, care au defilat
pe traseul Club Nautic – Portul Turistic – Faleza Mangalia şi
retur, anunțând marea competiție. Parada micilor sportivi a
devenit deja o tradiție înainte de întrecerile propriu-zise,
astfel că acestea au loc într-un cadru festiv, la care sunt
prezenți părinții și rudele celor mici, turiști și localnici.
În  fiecare  duminică  dinaintea  săptămânilor  de  concurs,
respectiv în zilele de 17, 24 iunie şi 1 iulie, participanții
la  competiție  mărșăluiesc  pe  străzile  orașului,  pentru
promovarea evenimentului și a sportului în general. Potrivit
calendarului competiţional, meciurile se desfășoară de luni
până sâmbătă, începând cu ora 08.00, timp de trei săptămâni,
până  la  finalul  competiţiei.  Au  loc  patru  campionate
structurate în câte două categorii: masculin şi feminin pentru
babybaschet  (până  la  10  ani),  masculin  şi  feminin  pentru
minibaschet (până la 12 ani). Competiţiile se desfăşoară pe
mai multe terenuri simultan, respectiv pe cele opt terenuri de
sport  din  cadrul  Liceului  Tehnologic  “Ion  Bănescu”,  şase
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terenuri ale Bazei Sportive “Pescăruş” şi un teren amenajat
special cu această ocazie, în zona parcului Diana. La finalul
întrecerilor sportive ale fiecărei săptămâni de concurs, au
loc festivităţi de premiere, în cadrul cărora cei mici sunt
recompensaţi  cu  medalii,  cupe  şi  diplome,  precum  şi  cu
tricouri oficiale ale competiţiei, și alte premii. Conform
organizatorilor, scopul acestui proiect este acela de a oferi
oportunități  copiilor,  indiferent  de  aptitudini,  de  a-și
manifesta abilitățile, de a se bucura de experiențe bogate și
pozitive,  asigurând  trecerea  cu  entuziasm  spre  practicarea
jocului de baschet propriu-zis.

Pentru remedierea unei avarii
RAJA, apă cu presiune scăzută
în  localităţile  Năvodari,
Lumina şi Corbu
22 iunie 2018 8:53
 

Pentru a nu întrerupe furnizarea apei potabile în vederea
remedierii avariei survenită la conducta de alimentare cu apă,
cu diametrul de 800 mm, în zona Petromidia, RAJA SA a fost
nevoită să treacă pe conducta de siguranță de 600 mm, pentru a
nu crea neplăceri abonaților din zonă. Astfel, având în vedere
debitul mai mic de apă, de pe această conductă, abonații din
localitățile  Năvodari,  Lumina,  Corbu,  zona  industrială
Năvodari  și  unitățile  militare,  vor  avea  apă  cu  presiuni
scăzute,  în intervalul orar 12.00-16.00 .

Ne cerem scuze față de toți consumatorii afectați, pe care îi
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asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

 

Centrul Mangaliei se acoperă
cu terase!
22 iunie 2018 8:53

Centrul Mangaliei începe să ia
exemplul  altor  localități
turistice, de la mare sau de la
munte. Dacă, în urmă cu câteva
săptămâni,  fosta  locație  a
societății  Dobrogea  SA  era
preluată de o cafenea, ce și-a
scos,  pe  trotuarul  din  față,
mesele  și  umbrelele  aferente,

iată că, de astăzi, de la prima oră a dimineții, a început
montarea unei terase, din lemn, chiar pe stradă (foto).
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